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Voor een ambitieus, modern en onafhankelijk Horebeke

Straks is het zover. Op 14 oktober vinden de volgende gemeenteraadsverkiezingen plaats. 
Het wordt een historische verkiezing. Sowieso krijgen we een nieuwe burgemeester. De huidige burgemeester 
geeft de fakkel door. U bepaalt mee aan wie de fakkel wordt doorgegeven. U bepaalt dus mee hoe Horebeke 
de komende 6 jaar bestuurd zal worden. 

Met N-VA en CD&V hebben we niet getwijfeld om in kartel naar de verkiezingen te gaan. We onderhouden 
reeds jaren intens contact. Onze visies over ‘hoe Horebeke het best bestuurd kan worden’, lopen gelijk. Samen 
willen wij op de reset knop drukken en Horebeke een modern bestuur bieden met een goede, professionele 
en onpartijdige dienstverlening.

Met N-VA–CD&V willen wij ons engageren om keihard te werken voor een ambitieus, modern en onafhan-
kelijk Horebeke met respect voor onze tradities en eigenheid. Hiervoor hebben wij een bestuursprogramma 
voorbereid waarin u, de Horebekenaar, centraal staat want,... om u gaat het!  

In dit dossier vindt u hiervan een beknopte neerslag. De volgende aspecten komen aan bod:
• Gezond financieel beleid in een onafhankelijk Horebeke
• Dienstverlening
• Leefmilieu en openbare ruimte
• Fietspaden, lokale en trage wegen
• Verkeer en mobiliteit
• Lokale economie, toerisme en landbouw
• Onderwijs
• Participatie
• Veiligheid
• Jeugd- en seniorenbeleid
• Sport- en cultuurbeleid
• Feestelijkheden

Voor bijkomende vragen kunt u steeds terecht bij één van onze kandidaten.

Met oprechte groet,



Financieel realisme
Goed bestuur staat en valt met een gezond financieel beleid. 

Gemeenten halen hun inkomsten enerzijds uit de belastingen die ze heffen, zijnde de aanvullende belasting 
op de personenbelasting en de gemeentelijke opcentiemen op de onroerende voorheffing. Anderzijds komen 
hun inkomsten hoofdzakelijk uit subsidies die ze krijgen van de Vlaamse Overheid. Vorig jaar inde Horebeke 
1.144.064,73 € aan belastingen. De overige inkomsten (subsidies) bedroegen 700.201,47 €. Dat brengt de 
totale begroting op 1.844.266,2 €.

Heel veel gemeenten torsen een grote schuldenlast. Dat is bij ons niet het geval. De spaarpot van de gemeente 
puilt uit. Er werd al 4.461.620 € opgepot. Dat is 2.168 € per inwoner. Deze overdreven spaarzucht is geen syn-
oniem voor ‘goed beleid’. Integendeel, dit is even nefast als het opbouwen van een schuldenberg. Een gemeen-
tebestuur is geen beleggingsclub.

N-VA – CD&V pleit voor een gezond financieel beleid: “Geen zotte uitgaven doen, maar net zomin het 
belastinggeld van de Horebekenaar bevriezen!”

Door de spaarzucht van de voorbije legislaturen is er een inhaalbeweging nodig om het gebrek aan 
investeringen en onderhoud weg te werken. 
• Onze wegen hebben op veel plaatsen een opknapbeurt nodig
• De buurtwegen en de trage wegen hebben nood aan structureel onderhoud
• We willen werk maken van een uitgebreid fietspadennetwerk
• Het O.C. Arcadia heeft een grondige opknapbeurt nodig. Zowat alles is er aftands
• In St-Maria-Horebeke beschikt de gemeente niet over een gebouw waar de verenigingen op een
  comfortabele manier een evenement kunnen organiseren. Daarom willen wij de beslissing om de
 dekenij te verkopen terugdraaien. Mits een grondige restauratie, die bovendien kan rekenen op extra 
 subsidies van de Vlaamse Overheid, kan de dekenij omgebouwd worden tot een prachtig 
 ontmoetingscentrum waar tal van activiteiten kunnen plaatsvinden. 

Daarnaast kan een deel van de gemeentelijke belastingen terugvloeien naar de bevolking onder de vorm van 
een aantal rechtstreekse subsidies:
• 3de betalersregeling van de interesten op de energielening
• Participatie in de buzzy-pass of de omni-pass van de Lijn
• Subsidie tot 1500 € bij de afkoppeling van het hemelwater voor de verplichte aansluiting op het 
 gescheiden rioolnet
• Oprichting van een gemeentelijke uitleendienst voor o.a. feestmateriaal
• Uitbouw van een gemeentelijke hakseldienst.



Tenslotte moet ook de dienstverlening voor onze inwoners naar een hoger niveau getild worden en 
moet de verdere professionalisering ervan garant staan voor onpartijdigheid. 
Om dit te bewerkstelligen, willen we de volgende punten op de agenda zetten: 
• Het gemeentehuis moet voor iedereen toegankelijk gemaakt worden.
• In het gemeentehuis moet het mogelijk zijn om via bancontact te betalen
• De digitalisering zal verder uitgebreid worden
• Bijkomende opleiding van ons gemeentepersoneel zal ervoor zorgen dat onze medewerkers 
 alle inwoners met kennis van zaken kunnen bijstaan, bijvoorbeeld voor hulp bij het invullen
  van uw belastingbrief.
• Om de dienstverlening te verhogen, zullen we nagaan waar en hoe we ons personeelsbestand
 kunnen versterken
• Tezelfdertijd zal minstens één schepenambt geschrapt worden. 

We zullen dus geen geld wegsmijten aan megalomane projecten zoals: een zwembad of een sporthal, maar er 
wel voor zorgen dat de belastingen gebruikt worden voor het welzijn van de Horebekenaar!

Belastingverlaging

Een groot deel van de middelen die nodig zijn om dit bestuursplan uit te voeren, zal komen uit de veel te 
omvangrijke spaarpot die is aangelegd. Het is ongehoord dat de gemeente belegt in obligaties en tezelfdertijd 
een hoog % belastingen blijft innen bij zijn inwoners. 

De belastingen in Horebeke bedragen 7,0 % aanvullende belasting op de personenbelasting en 1200 opcenti-
emen op de roerende voorheffing. Daarmee zitten we in de middenmoot, maar u krijgt weliswaar weinig in 
ruil.

Met N-VA – CD&V aan het roer zullen we de gemeentelijke belastingen verlagen. 
Dat is een plechtige verkiezingsbelofte!



Onafhankelijk Horebeke
Horebeke is Horebeke! Het is hier goed om te wonen en te leven. Horebekenaren zijn fier op hun kleine 
onafhankelijke gemeente. Iedereen voelt zich hier goed. We zijn niet voor niets uitgeroepen tot één van de 
sociaalste gemeentes. Hier vinden de mensen het nog leuk om met elkaar een praatje te slaan. 

Het spreekt dan ook voor zich dat we blijven vasthouden aan ons onafhankelijk Horebeke! 

Er zijn trouwens nog meer redenen om onze onafhankelijkheid te behouden. De immense spaarpot van bijna 
4,5 miljoen €, die werd aangelegd, is een buit die onze buurgemeenten graag zouden binnenhalen. 

Brakel torst een schuldenlast van meer dan 7,8 miljoen € (528 €/inwoner). De spaarpot van Horebeke, die 
werd gevuld met geld van onze belastingen, kunnen ze goed gebruiken. Dat is eveneens zo voor Oudenaarde 
waar de schulden meer dan 18,5 miljoen € bedragen (598 €/inwoner).

Wij willen vermijden dat uw en ons belastinggeld zal verdwijnen in de financiële put die men elders heeft 
gegraven. Het geld van Horebeke is het geld van de Horebekenaar.

Ook daarom is het belangrijk dat we de onafhankelijkheid van Horebeke vrijwaren.



Dienstverlening en personeel
Een kwalitatieve dienstverlening zorgt voor tevreden inwoners. De kwaliteit van die dienstverlening hangt af 
van: 
• De beschikbaarheid (openingsuren)
• De toegankelijkheid van de gemeentediensten
• De kwaliteit van de verstrekte informatie
• De efficiëntie waarmee de inwoner geholpen wordt. 

Het spreekt voor zich dat de dienstverlening onpartijdig en objectief gebeurt. De beste garantie daarvoor is 
ons gemeentepersoneel. De ploeg zal daarom versterkt worden zodat de politieke mandatarissen zich volledig 
kunnen focussen op het besturen van onze gemeente.

Wij willen de kwaliteit van de dienstverlening opkrikken. Dit vereist een aantal aanpassingen:
• De openingsuren van de administratieve diensten zullen onder de loep worden genomen en indien
 nodig aangepast worden aan de noden van de inwoners
• Tezelfdertijd willen we inzetten op een verregaande digitalisering 
• We moeten ervoor zorgen dat het gemeentehuis toegankelijk is voor iedereen, ook voor mensen met
 een fysieke beperking
• De administratieve medewerkers moeten specialisten zijn in hun vakgebied. Daarom zal er ingezet
 worden op een intense en continue opleiding zodat onze medewerkers steeds op de hoogte zijn en
 blijven van alle evoluties in het snel veranderende wetgevende landschap
• We willen de taken van de sociale dienst uitbreiden en een maatschappelijk assistent inschakelen die
 erover zal waken dat senioren (en ook andere inwoners) niet in een sociaal isolement geraken en 
 vereenzamen 
• We zullen werk maken van een gemeentelijke hakseldienst aan huis



Leefmilieu en openbare ruimte
Horebeke moet zijn openbare ruimte opwaarderen. Daarom zullen we ervoor ijveren, om waar het mogelijk 
is, de omgeving op te fleuren met kleine landschapselementen of groenaanplant.

Iedereen die Horebeke binnenrijdt, fietst of wandelt, zal het gevoel krijgen in de aangenaamste gemeente van 
de Vlaamse Ardennen aan te komen. Bloemen en groen zijn daarvoor perfect. 

Onze pleinen moeten stralen in ieder seizoen. Tijdens de lente- en zomermaanden zullen we zorgen voor be-
bloeming in de dorpskernen. Bovendien willen we de omwonenden via een logistieke subsidie sensibiliseren 
om hun woningen op te fleuren. Ook de kerstperiode zal niet langer ongemerkt voorbijgaan. Horebeke zal 
stralen! Dit zal ongetwijfeld een positieve invloed hebben op de waarde van onze immobiliën.

Onze pleinen en wegen, voet- en fietspaden zullen permanent onderhouden worden.

Via een subsidiereglement zullen we onze verenigingen aanmoedigen om actief deel te nemen aan de zorg 
voor de netheid in onze gemeente. Zwerfvuil opruimacties kunnen rekenen op een gemeentelijke subsidie.

De glascontainers ter hoogte van het speelplein “’t Koekoeksnest” zullen een nieuwe centrale plaats krijgen, 
samen met de containers voor de inzameling van oud textiel. 

Bij de planning van uit te voeren werken zullen de omwonenden tijdig geïnformeerd worden. De signalisa-
tie op en rond de werven zal tijdens de weekends of vakantieperiodes waarin niet gewerkt wordt, aangepast 
worden zodat de hinder tot een minimum beperkt wordt.

Er zal een plan uitgewerkt worden om sluipverkeer op onze wegen tegen te gaan. 

Alle investeringen en werken aan de gemeentelijke infrastructuur zullen afgetoetst worden op ecologische 
aspecten. 

Voldoende vuilbakkenBebloeming in de dorpskernen



Fietspaden, lokale en trage wegen
Horebeke moet de ambitie hebben om één van de meest fietsvriendelijke gemeentes te worden van de 
Vlaamse Ardennen. Daarvoor is er een drastische inhaalbeweging nodig. Meer dan de helft van de inwoners 
(54 %) vindt het onveilig voor onze kinderen om zich met de fiets te verplaatsen in Horebeke. 
(Bron: De gemeentemonitor 2018 – Agentschap Binnenlands Bestuur).

Dit blijkt ook uit het mobiliteitsplan dat SOLVA opgemaakt heeft. In dat plan wordt het belang van de trage 
wegen duidelijk naar voor geschoven. De aanbevelingen van het mobiliteitsplan willen wij versneld uitvoeren.

In afwachting van de uitvoering van het plan zullen de buurt en trage wegen op een structurele manier on-
derhouden worden. Na overleg met onze lokale landbouwbedrijven kan hierover met hen zo mogelijk een 
samenwerkingsakkoord worden opgezet.

Er zullen voldoende vuilbakken en infoborden voorzien worden om de wandelaars en fietsers te sensi-
biliseren hun vuil correct in de daarvoor bestemde containers te deponeren.

Er zal een gemeentelijk plan opgesteld worden om tijdens de wintermaanden de gemeentewegen sneeuw- en 
ijzelvrij te maken. Ook dit kan in overleg gebeuren met onze lokale landbouwbedrijven.

Verkeer en mobiliteit
Het mobiliteitsplan benadrukt dat het op een aantal wegen niet veilig genoeg is voor fietsers en voetgangers. 
Daarom moeten de aanbevelingen van het plan onverwijld worden uitgevoerd. Het moet overal veilig zijn om 
je met de fiets of te voet te verplaatsen in Horebeke.

In het mobiliteitsplan wordt geen voorstel geformuleerd betreffende de inrichting van een oversteekplaats op 
de Heerweg voor de inwoners van de woonkern achter de Kruis- en de Bosstraat. Nochtans nemen een aantal 
kinderen tijdens het schooljaar dagelijks de bus naar Oudenaarde. Daarvoor moeten ze de brede N8 overste-
ken. Daarom willen wij bijkomend laten onderzoeken op welke manier de veiligheid kan verhoogd worden. 
Dit kan met bvb. een zebrapad met manueel bediende verkeerslichten ter hoogte van de bushaltes aan café 
’t Gaaike. 

De veiligheid aan de schoolpoorten is prioritair. In overleg met de vrije basisschool zal nagegaan worden hoe 
we kunnen zorgen voor verkeerscoaches aan de schoolpoort. Die coaches of wijkwerkers kunnen eveneens 
de kinderen voor en na de schooluren van en naar de opvang begeleiden. Vrijwilligers kunnen hiervoor een 
fiscaal vrijgestelde vergoeding ontvangen (Onbelast bijverdienen – max. 6.000 €/jaar).

In de Dorpsstraat, ter hoogte van de apotheek en de bakker, zullen telkens minstens 2 parkeerplaatsen voor-
zien worden voor parkeren met beperkte duur. Op die manier moet het voor de klanten mogelijk zijn om 
steeds een parkeerplaats te vinden, ook op tijdstippen dat er een grote verkeerstoeloop is (huwelijk, begrafe-
nis, wandeltocht, …).

De asverschuivingen op de Smarre zullen heringericht worden (van kant verwisseld). Wij willen ook verder 
gaan dan de aanbevelingen van het mobiliteitsplan: 50 km/u i.p.v. 70 km/u.



Lokale economie, toerisme en landbouw
Wij kiezen voor onze lokale middenstand, onze landbouwers en onze ondernemers. 

K.M.O.’s en middenstand
Aan alle nieuwe inwoners zal een welkomstbrochure en -pakket aangeboden worden waarin onze lokale 
ondernemers zich kunnen voorstellen. Indien de ondernemers en middenstanders het nuttig vinden, dan 
kunnen we vanuit de gemeente in samenwerking met hen een jaarlijks kennismakingsmoment organiseren 
voor onze nieuwe inwoners.

Toerisme
Plattelandstoerisme is een belangrijke hefboom voor onze lokale economie. Horebeke kan met zijn prachtige 
ligging, zijn Geuzenhoek, zijn link met het Burreken, … de parel worden van de Vlaamse Ardennen. 
Daarom willen we in samenwerking met de Horeca een plan uitwerken om de aantrekkingskracht van 
Horebeke te vergroten. 

Samen met de beheerders van het Abraham Hans museum en de lokale Horeca zullen we overleggen hoe we 
de talrijke bezoekers aan het museum kunnen verleiden om ook hier ter plekke te proeven van onze streek-
gerechten en lokale bieren. 

De opwaardering van onze dorpskernen zal hier ook bij helpen en zal op termijn ook een positieve impact 
hebben op de waarde van onze woningen.

Landbouw
Erosiebestrijdingsmaatregelen zullen onze blijvende aandacht krijgen.
In overleg met de landbouwbedrijven zal nagegaan worden of en op welke manier zij kunnen meewerken aan 
het beheer van een deel van onze wegen (sneeuw en ijzel, trage wegen).

De subsidiëring vanuit het plattelandsfonds zal besteed worden waarvoor deze subsidie in het leven werd 
geroepen, namelijk aan projecten waarmee onze kleinschalige en familiale landbouwbedrijven bijdragen om 
het karakter van onze leefomgeving te verbeteren. 
 



Onderwijs
De vrije basisschool vormt een kloppend hart voor het gemeenschapsleven in onze gemeente. Wij zullen het 
onderwijs blijven ondersteunen. 

In de onmiddellijke omgeving is er geen aanbod voor secundair onderwijs. Het overgrote deel van de 
scholieren moet noodzakelijkerwijs beroep doen op het openbaar vervoer via het aanbod van de Lijn. 
Daarom willen we via een 3de betalerssysteem 25 % van de busabonnementen voor de scholieren sub-
sidiëren.

We zullen nagaan hoe we ook in Horebeke een project kunnen opzetten om muziek- en kunstonderwijs aan 
te bieden. De restauratie van de dekenij kan daarin een cruciale rol spelen. 

Burgerparticipatie communicatie
Burgerparticipatie is uitermate belangrijk. Het laat bestuurders toe om op een permanente en transparante 
manier voeling te houden met de verzuchtingen en de wensen van de inwoners. 

Die burgerparticipatie kan geformaliseerd worden via adviesraden. Die zijn sinds de jaren ’70 en ’80 overal 
aanwezig in de Vlaamse gemeenten. Jammer genoeg heeft onze gemeente tot op heden geen enkele actieve 
adviesraad. Adviesraden kunnen nochtans mee het beleid helpen sturen. 

Wij willen werk maken van een brede en intensieve burgerparticipatie via de oprichting van een aantal belan-
grijke adviesraden, zoals:
	 Een cultuurraad
	 Een seniorenraad
		 Een minaraad (milieu en natuurraad) 
		 Een sportraad
		 Een raad voor de kinderopvang (momenteel samen met Brakel maar niet erkend als adviesraad in 
 Horebeke)
		 Een Gecoro (Gemeentelijke Commissie Ruimtelijke Ordening). Deze wettelijk verplichte commissie 
 ziet toe op infrastructuurwerken op het grondgebied van de gemeente. Horebeke werd hiervan 
 vrijgesteld door minister Marino Keulen. N-VA – CD&V is voorstander van de oprichting van deze
  wettelijk verplichte commissie.

Wij zullen terdege rekening houden met de adviezen en opmerkingen van de adviesraden.
 



Communicatie
De gemeente zal bijkomend investeren in communicatie met onze inwoners. Dit zal gebeuren via een 
halfjaarlijks infoblaadje waarin informatie van en over de adviesraden, de verenigingen en individuele bur-
gerinitiatieven t.v.v. Horebeke kan gepubliceerd worden. 

Daarnaast zullen wij ervoor zorgen dat de gemeentelijke website steeds up-to-date is. Alle verenigingen die 
wensen gebruik te maken van dit communicatiekanaal, zullen daartoe uitgenodigd worden. 

De facebook pagina van de gemeente zal enkel gebruikt worden als infopagina voor onze inwovers. Er zullen 
geen politiek gerelateerde boodschappen gepubliceerd worden.

Veiligheid
Horebeke is een veilige gemeente. Toch werden er de laatste jaren ook bij ons een aantal diefstallen en 
misdrijven geregistreerd. Van 2013 tot 2016 noteerden we:
		 53 geregistreerde diefstallen 
		 13 geregistreerde misdrijven tegen de lichamelijke integriteit
		 39 geregistreerde misdrijven tegen eigendommen van inwoners
(Bron: de gemeentemonitor2018 – directie van de politionele informatie)
Misdaden uitsluiten is een utopie. Misdaden voorkomen en investeren in een adequaat veiligheidsbeleid blijft 
weliswaar een prioriteit.

Om de veiligheid nog te versterken, willen wij werk maken van Buurt Informatie Netwerken, kortweg BIN’s 
genoemd.  Een buurtinformatienetwerk (BIN) is een samenwerkingsverband tussen burgers en de lokale 
politie binnen een bepaalde buurt. Daarmee kan men permanent informatie uitwisselen tussen de politie en 
de burgers en wordt er werk gemaakt van een preventiebeleid dat afgestemd is op de noden en de behoeften 
van de inwoners.

Wij willen een gemeentelijk Algemeen Nood en Interventieplan uitwerken en effectief uittesten.

Horebeke zal zich aansluiten bij Be-Alert zodat in geval van een ramp of majeur ongeval de burgers op de 
snelst mogelijke manier verwittigd worden. 

 



Subsidies aan verenigingen en organisaties
Sociaal-culturele en sportverenigingen vormen de hoekstenen van ons gemeenschapsleven. Dankzij hun 
activiteiten bruist onze gemeenschap en worden de mensen uit hun isolement gehaald. Ze zorgen voor de 
zelfontplooiing van jong en oud. 

Met het gemeentebestuur moet je de verenigingen koesteren en steunen. Dat kan via een gericht, correct 
subsidiebeleid gebaseerd op objectief meetbare parameters. 

Horebeke subsidieert reeds een groot aantal lokale verenigingen en initiatieven en besteedt hieraan jaarlijks 
zo’n 27.520 €. Meer dan de helft van dit bedrag gaat naar subsidies voor de vrije gesubsidieerde basisschool. 
De subsidies voor onze verenigingen bedragen minder dan 0,68 % van de gemeentebegroting. Naast de 
financiële subsidies krijgen sommige verenigingen ook logistieke steun. Zo kunnen ze onder meer gebruik 
maken van het O.C. Arcadia. 

Wij willen de subsidies aan onze verenigingen optrekken naar minstens 1,00 % van de gemeentelijke 
begroting. 

De huidige subsidiëring is historisch gegroeid. Het verenigingsleven evolueert echter. Daarom willen wij 
een objectief en transparant subsidiereglement installeren. Dit reglement zal in overleg met de verschillende 
adviesraden tot stand komen. Zo kunnen we willekeur vermijden.

Een aantal verenigingen hebben nood aan bijkomende steun zowel financieel als logistiek. De jeugdbeweging 
heeft nood aan een eigen lokaal. Het OC Arcadia is overbevraagd en moet bovendien dringend opgeknapt 
worden. Er is nood aan bijkomende infrastructuur voor onze vereniging. Daarom willen wij de beslissing om 
de dekenij te verkopen ongedaan maken.



Jeugd en senioren
Onze lokale jeugdbeweging, “de JeHo”, is een succesvolle, bloeiende jeugdbeweging waar tal van kinderen 
telkens opnieuw met veel enthousiasme naar toe trekken om samen te zijn, te spelen en te leren. 

De JeHo heeft een eigen lokaal nodig. Wij willen hen een onderkomen bieden waar ze hun ding kunnen 
doen. De plaats waar dit lokaal kan komen, zal in overleg met de verantwoordelijken van de JeHo en van de 
jeugdraad genomen worden. Hierbij zullen alle mogelijkheden in ogenschouw genomen worden (koop, huur, 
lease …).

Naast onze jeugd moeten wij met de gemeente ook de nodige aandacht hebben voor onze senioren. Ook voor 
hen is sociale ontspanning cruciaal. De vraag naar een petanque-baan is niet nieuw. Wij willen daar werk van 
maken.

We moeten ernaar streven om onze senioren de kans te bieden om zo lang als mogelijk in hun vertrouwde 
omgeving te blijven wonen. Daarom zullen wij initiatieven voor mantelzorg via vrijwilligerswerk nastreven 
en ook financieel ondersteunen. Daarvoor zullen we o.a. rekenen op de actieve senioren. 

Verder willen we via de gemeente een maatschappelijk assistent inschakelen die erover waakt dat senioren 
(en ook andere inwoners) niet in een sociaal isolement belanden en vereenzamen. Zo kan een 
maatschappelijk assistent met de regelmaat van de klok de senioren opbellen of op huisbezoek gaan voor een 
babbel. 

Sport
De oprichting van een sportraad is essentieel. 

Het college zal de financiële en logistieke 
ondersteuning van onze sportverenigingen 
en van de organisaties van ééndaagse 
sportevenementen afstemmen op de 
adviezen van de sportraad.

In overleg met de organisatoren van de plaatselijke wielerwedstrijden zal nagegaan worden hoe we opnieuw 
een groter publiek kunnen aantrekken voor deze evenementen. Deze behoren tot ons erfgoed. Daarbij kan 
een samenwerking met andere verenigingen of adviesraden (jeugd-, seniorenraad) soelaas bieden.

We zullen eveneens nagaan of er ruimte is voor én nood is aan bijkomende sportinfrastructuur. Zo kan er 
gedacht worden aan omni-sportterreintjes in de nabije omgeving van de dorpskernen. 

De mogelijkheid om een Finse piste aan te leggen, zoals reeds voorgesteld door een aantal inwoners, zal 
effectief bekeken worden.
 



Cultuur
Cultuur verbindt. Daarom willen wij het culturele leven verder steunen en activeren. Onze culturele vereni-
gingen kunnen dan ook verder op actieve steun van de gemeente rekenen. 

De voormalige kerk in St-Kornelis-Horebeke wordt uitgebouwd tot een cultureel centrum waar grotere 
evenementen: concerten, voordrachtavonden, tentoonstellingen kunnen georganiseerd worden. In samen-
spraak met de cultuurraad zal hiervoor een adequaat plan uitgewerkt worden.

Horebeke telt een groot aantal creatieve inwoners, hobby kunstenaars en kunstenaars met de grote “K”.
Zij verdienen een podium. Daarom willen we vanuit de gemeente de aanzet geven voor de organisatie van 
een 2-jaarlijkse kunsthappening.

Met de cultuurraad willen we nagaan op welke manier we ons cultureel verleden opnieuw kunnen activeren. 
Daarbij denken we aan de teloorgegane driekoningenfeesten, aan de verdere promotie van de boldersport, 
aan de ontwikkeling van bijkomende wandelroutes,...

Vanuit de gemeente willen we actief meewerken aan nationale evenementen zoals de openmonumentendag, 
de erfgoeddag, de (jeugd)boekenweek, … Ook dat zal helpen om de uitstraling van Horebeke te verhogen. 

Abraham Hans museum

Onze Geuzenhoek geniet tot buiten de landsgrenzen grote faam. Het Abraham Hans museum zal blijvend 
ondersteund worden. Een 2-jaarlijkse evaluatie zal ertoe bijdragen dat we de aantrekkingskracht permanent 
monitoren en indien nodig stappen ondernemen om die te vergroten.

Wij willen met de museumbeheerders de nodige afspraken maken, zodat al onze inwoners via de gemeente 
een gratis abonnement kunnen krijgen.

Feestelijkheden
Horebeke heeft een traditie en een reputatie voor het houden van sublieme feesten. De Vlaamse kermis te 
Sint-Kornelis-Horebeke en de Geuzenfeesten op Korsele zijn daarvan de grootste voorbeelden. Deze tradi-
ties moeten we koesteren en verder steunen en stimuleren.

Samen met de Horebeekse verenigingen en de individuele inwoners die zich willen engageren, willen wij 
vanuit de gemeente deze traditie verderzetten en daar waar nodig en mogelijk opnieuw leven inblazen. 
Daarbij denken we o.a. aan de organisatie van het kermisweekend in Sint-Maria-Horebeke.

De gemeente zal instaan voor de organisatie van een jaarlijkse nieuwjaarsreceptie die beurtelings zal ge-
houden worden te St-Maria-Horebeke en te St-Kornelis-Horebeke.
 



Onze kandidaten
Lijsttrekker Dieter Verscheure - Plaats 2: Katelijn Moerman - Plaats 3: Luc Wachtelaer

Plaats 4: Caroline Ronsse - Plaats 5: Angelo Vercamst - Plaats 6: Heidi Vervaeke 
Plaats 7: Kris Vanden Bossche  - Plaats 8: Lisa De Cremer - Lijstduwer: Eric Deprez

Besluit
Er is dus heel veel werk aan de winkel! Daarom heeft Horebeke een dynamisch, hardwerkend en gedreven 
bestuur nodig. 

Met uw stem kunt u dit mee mogelijk maken. Mogen wij op uw stem rekenen?


